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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 27 MEI 2021 
 
Aanwezig: Jordi Boulet, voorzitter 

Werner Raskin, burgemeester 
Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Heidi Berx, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Linda Verjans, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, 
Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Liesbeth Werelds, Marc 
Bamps, Stanny Crommen, Eddy Vandecaetsbeek, Jasper Goffin, Ria Moesen, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Vanaf punt 1 is raadslid Ria Moesen verontschuldigd. 
Vanaf punt 2 is raadslid Rudi Coenegrachts verontschuldigd. 
Vanaf punt 3 is raadslid Ria Moesen aanwezig. 
 
De vergadering wordt geopend om 20u05 
 
In openbare vergadering 
 

01 Secretariaat (gemeente) - Ontslag van gemeenteraadslid dhr. Rudi Coenegrachts - Kennisgeving 
 
Bij brief van 7 mei 2021 heeft dhr. R. Coenegrachts schriftelijk zijn ontslag als gemeenteraadslid ingediend bij de 
voorzitter van de gemeenteraad (cf. ontslagbrief in bijlage). 
 
Het ontslagnemend lid van de gemeenteraad blijft zijn mandaat uitoefenen tot zijn opvolger is geïnstalleerd 
behoudens als het ontslag het gevolg is van onverenigbaarheid (artikel 13 van het Decreet Lokaal Bestuur). 
 
De gemeenteraad neemt kennis van dit ontslag. 
 
Zowel de fractie Wij Hoeselt als de fracties Best Groen, N-VA/Nieuw en VLD plus spreken hun dank uit voor de 
inzet van raadslid Rudi Coenegrachts in de voorbije jaren en wensen hem het beste toe. 
 
 
Raadslid Rudi Coenegrachts verlaat de zitting. 
 

02 Secretariaat (gemeente) - Installatie en eedaflegging van mevr. Ria Moesen als gemeenteraadslid in 
opvolging van dhr. Rudi Coenegrachts, ontslagnemend - Goedkeuring 

 
Wanneer een mandaat van gemeenteraadslid openvalt komt het aan de eerstvolgende opvolger van de partij toe 
om de vrijgekomen plaats in te nemen. Blijkens het proces-verbaal van de verkiezingen van 14 oktober 2018 en 
gelet op het feit dat mevr. H. Buysmans en mevr. I. Loyens aan het mandaat verzaken is mevr. R. Moesen binnen 
de fractie N-VA/Nieuw de eerstvolgende opvolger om de vrijgekomen plaats van dhr. R. Coenegrachts in te 
nemen. 
 
Blijkens het onderzoek van de geloofsbrieven voldoet Ria Moesen aan de verkiesbaarheidsvereisten en bevindt zij 
zich niet in een geval van onverenigbaarheid hetzij wegens uitoefening van een ambt hetzij wegens bloed- of 
aanverwantschap. 
 
Mevr. R. Moesen wordt ter zitting uitgenodigd voor de eedaflegging als gemeenteraadslid in handen van de 
voorzitter van de gemeenteraad. Zij legt daarbij volgende eed af: "Ik zweer de verplichtingen van mijn mandaat 
trouw na te komen". 
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Na de eedaflegging is Ria Moesen officieel aangesteld als gemeenteraadslid. 
 
Zowel de fractie Wij Hoeselt als de fracties Best Groen en VLD plus heten raadslid Ria Moesen welkom en wensen 
haar veel succes bij haar mandaat als raadslid. 
 
 
Raadslid Ria Moesen is aanwezig. 
 

03 Secretariaat (gemeente) - Vaststelling rangorde van de gemeenteraadsleden - Goedkeuring 
 
Tijdens de installatievergadering van de gemeenteraad d.d. 3 januari 2019 werd na beëdiging van de raadsleden 
de rangorde van de gemeenteraad vastgesteld. Gelet op het ontslag van dhr. R. Coenegrachts uit de gemeente- 
en OCMW-raad dient een nieuwe rangorde te worden vastgesteld. 
 
De rangorde van de raadsleden wordt opgemaakt naar dienstanciënniteit en bij gelijke dienstanciënniteit naar het 
aantal verkregen naamstemmen behaald bij de laatste volledige vernieuwing van de gemeenteraad. Opvolgers 
die na de installatievergadering als gemeenteraadslid worden geïnstalleerd nemen in volgorde van hun 
eedaflegging een rang in. Zodoende zal mevr. R. Moesen op de nieuwe rangorde de laatste plaats innemen. 
 
De gemeenteraad keurt de rangorde van de raadsleden per 27 mei 2021 unaniem goed. 
 
 

04 Secretariaat (gemeente) - Invulling opengevallen mandaat schepen - Goedkeuring 
 
Op 7 mei 2021 heeft dhr. R. Coenegrachts, raadslid, schriftelijk ontslag genomen als gemeenteraadslid en als 
toekomstig schepen. Conform de oorspronkelijke voordrachtsakte ingediend na de verkiezingen van 14 oktober 
2018 zou dhr. R. Coenegrachts het schepenambt opnemen als opvolger van schepen J. Schoefs en dit met ingang 
van 1 januari 2022. Gelet op het ontslag van dhr. R. Coenegrachts valt het (toekomstige) schepenambt open. 
 
De gemeenteraad beslist met unanimiteit om het opengevallen schepenambt terug in te vullen. 
 
 

05 Secretariaat (gemeente) - Verkiezing van de schepen - Goedkeuring 
 
 
Op 7 mei 2021 heeft dhr. R. Coenegrachts, gemeenteraadslid, schriftelijk ontslag genomen als gemeenteraadslid 
en toekomstig schepen. Conform de oorspronkelijke voordrachtsakte ingediend na de verkiezingen van 14 
oktober 2018 zou dhr. R. Coenegrachts het schepenambt opnemen als opvolger van schepen Johan Schoefs en dit 
met ingang van 1 januari 2022. Gelet op het ontslag van dhr. R. Coenegrachts valt het (toekomstige) schepenambt 
evenwel open. 
 
Op 18 mei 2021 werd een akte van voordracht van een kandidaat-schepen in de gevallen, vermeld in artikel 49 
van het decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur, ingediend bij de algemeen directeur samen met 
de uittreksels uit het bevolkingsregister en uit het strafregister (model 1) van de voorgedragen kandidaat, dhr. J. 
Schoefs. 
 
De algemeen directeur, dhr. G. Rouffa, overhandigt de akte van voordracht aan de voorzitter van de 
gemeenteraad, dhr. J. Boulet. 
 
De voorzitter van de gemeenteraad heeft vastgesteld dat de akte van voordracht voldoet aan alle 
vormvoorschriften. De voordrachtsakte is ondertekend door meer dan de helft van de verkozenen op de lijsten 
die aan de verkiezingen van 14 oktober 2018 deelnamen en door een meerderheid van de personen die op 
dezelfde lijst werden verkozen als de voorgedragen kandidaat-schepen. De akte van voordracht is derhalve 
ontvankelijk. 
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Dhr. Johan Schoefs wordt voorgedragen als kandidaat-schepen. Voorzitter Jordi Boulet nodigt hem uit om de eed 
af te leggen in handen van burgemeester Werner Raskin. 
 
Raadslid Fons Capiot merkt op dat de fractie Wij Hoeselt er niets op tegen heeft dat Johan Schoefs schepen wordt 
en dat zij dit zullen steunen, maar dat zij met een bezorgdheid zitten inzake het al dan niet toepassen van de 
juiste procedure. Raadslid Fons Capiot meent dat hier artikel 43 van het Decreet Lokaal Bestuur wordt toegepast 
in plaats van artikel 49. Bij agendapunt 4 heeft de gemeenteraad immers eerst moeten goedkeuren dat er een 
nieuwe schepen komt. De keuze ligt inderdaad bij de gemeenteraad om al dan niet een nieuwe schepen aan te 
stellen. En dat is het verschil met de procedure tijdens de installatievergadering die omschreven wordt in artikel 
43 van het Decreet Lokaal Bestuur. Binnen de 2 maanden ná de openverklaring van het mandaat moet er een 
nieuwe schepen aangesteld worden. Het probleem met deze voordrachtakte is dat deze getekend is op 18 mei 
2021 en dus vóór de datum van 27 mei 2021 - heden - waarop de gemeenteraad het mandaat heeft open 
verklaard. Mocht het aan raadslid Fons Capiot liggen dan zou hij de aanstelling van de schepen één maand 
uitstellen om volledig in orde te zijn. Dan zal er geen vuiltje aan de lucht zijn. Er is immers niets dat brandt. 
Vandaag is er echter een voordrachtakte die dateert van vóór de openstelling van het mandaat. Bovendien zou 
raadslid Fons Capiot in de motivering van dit besluit opnemen dat er in de vorige voordrachtakte - die van bij de 
aanvang van de legislatuur - geen opvolger vermeld wordt voor Rudi Coenegrachts. Dit klopt ook, maar er moet 
naar verwezen worden. Indien daar wel een opvolger ingestaan zou hebben dan zou die automatisch schepen zijn 
geworden. Je kan artikel 49 van het Decreet Lokaal Bestuur pas toepassen als er geen opvolger meer is. Dit moet 
absoluut in de motivering staan. Raadslid Fons Capiot geeft aan dat voorzitter Jordi Boulet hier zijn plan mee kan 
en mag trekken. Hij heeft het alleszins meegedeeld. 
 
Voorzitter Jordi Boulet dankt raadslid Fons Capiot voor zijn tussenkomst en geeft aan dat alles in principe is 
nagecheckt bij de Vlaamse Vereniging voor Steden & Gemeenten (VVSG). Zij hebben aangegeven dat deze 
procedure vandaag gevolgd diende te worden. Voorzitter Jordi Boulet is evenwel bereid de bemerkingen van 
raadslid Fons Capiot over te maken aan de Vlaamse Vereniging voor Steden & Gemeenten (VVSG) en het 
Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) en te bekijken wat hun reactie hierop is. Hij benadrukt dat alles 
nagevraagd is en hier ook uitgevoerd wordt zoals de VVSG het heeft aangegeven, maar zij kunnen uiteraard ook 
een fout maken. Voorzitter Jordi Boulet stelt voor om de aanstelling van Johan Schoefs uit te stellen tot de 
volgende gemeenteraad en intussen opnieuw de nodige navraag te doen. Er is inderdaad geen haast bij. 
 
Raadslid Fons Capiot geeft nogmaals aan dat er niets is wat brandt en dat hij er helemaal niets op tegen heeft dat 
Johan Schoefs schepen wordt of blijft. Hij heeft hier geen probleem mee, maar hij zou het jammer vinden moest 
de aanstelling volgende maand terug vernietigd moeten worden om ze dan vervolgens weer te moeten 
hernemen. 
 
Op aangeven van voorzitter Jordi Boulet wordt de aanstelling van Johan Schoefs als schepen uitgesteld. 
 
 

06 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke toelagen boekjaar 2021 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de toekenning van volgende lidmaatschapsbijdrage voor het boekjaar 2021 unaniem 
goed: 
 
Regionaal Landschap Haspengouw & Voeren 2.432,75 EUR 
 
 

07 Financiën (gemeente) - Rapportering financieel directeur ingevolge visumplicht boekjaar 2020 - 
Kennisgeving 

 
In uitvoering van artikel 177 van het Decreet Lokaal Bestuur neemt de gemeenteraad kennis van de rapporten 
opgesteld door de financieel directeur over de uitvoering van de visumplicht. Het betreft het rapport over het 
1ste semester 2020 en het rapport over het 2de semester 2020. 
 
 

08 Omgeving - Wijziging recht van doorgang Gansterenstraat/Sportpark - Goedkeuring 
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De gemeenteraad keurt de wijziging van het publiekrechtelijk recht van doorgang tot het sportpark via het 
toekomstige woonzorgcentrum, gelegen langs de Gansterenstraat, unaniem goed. 
 
De gemeenteraad van 21 december 2020 keurde de vestiging van een publiekrechtelijk recht van doorgang tot 
het toekomstige sportpark goed. Dit recht van doorgang geeft zwakke weggebruikers de mogelijkheid om het 
sportpark te bereiken via het toekomstige woonzorgcentrum, gelegen langs de Gansterenstraat, en om een link 
met Hoeselt centrum te maken. Bij de opmaak van het ontwerp van het woonzorgcentrum dient zich de 
mogelijkheid aan om het tracé van het huidige recht van doorgang te wijzigen en de toegang op te schuiven in 
westelijke richting waarbij er een nieuwe afzonderlijke toegang voor de zwakke weggebruikers ontstaat, de S-
bocht verdwijnt en de nieuwe toegang komt dichter bij de Bruiloftstraat te liggen. Door het tracé te wijzigen 
wordt de veiligheid van de zwakke weggebruiker nog beter gegarandeerd. 
 
 

09 Overheidsopdrachten - Aankoop tafels en stoelen - Lastvoorwaarden en gunningswijze - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2021-029 inzake 
de aankoop van tafels en stoelen voor de Sint-Hubertuszaal in Sint-Huibrechts-Hern. Het betreft de aankoop en 
levering van 128 stoelen, 30 barkrukken, 32 opklapbare tafels en 6 statafels. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 18.500,00 EUR incl. btw. 
 
 

10 Overheidsopdrachten - Samenaankoop aardgas en elektriciteit - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de deelname aan de samenaankoop van aardgas en elektriciteit via het Vlaams 
Energiebedrijf (VEB) unaniem goed. 
 
De raamovereenkomst voor de aanlevering van energie (elektriciteit en aardgas) via Fluvius loopt af op 31 
december 2021. Aangezien Fluvius alle initiatieven op het vlak van samenaankopen stopzet met ingang van 
01/01/2022 stelt de Centrale Aankoopdienst van de provincie Limburg voor om voortaan voor de samenaankoop 
van aardgas en elektriciteit beroep te doen op het Vlaams Energiebedrijf (VEB). Het VEB is een 100% 
overheidsbedrijf zonder winstoogmerk, opgericht in 2012, met als doel de Vlaamse lokale besturen te 
ondersteunen in de aankoop van energie. Zij leveren uitsluitend 100% groene elektriciteit. Vanwege de grote 
volumes die het VEB in de markt zet, is een voordelige energieprijs gegarandeerd. 
 
Schepen Bert Vertessen licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Mieke Claesen stelt zich vragen bij de herkomst van deze zogenaamde groene stroom. Men zegt immers 
wel dat het gaat om groene stroom, maar het is voor de fractie Best Groen ook belangrijk dat het gaat om lokaal 
geproduceerde groene stroom uit België. Het is algemeen geweten dat groene stroom uit landen als Ijsland, 
Noorwegen, Finland, e.d. komt. Men noemt dat in Nederland 'sjoemelstroom'. Het energieaandeel van het 
Vlaams Energiebedrijf (VEB) komt quasi volledig uit waterkracht en komt dus uit Noorwegen, Ijsland en dat soort 
landen. Eigenlijk koopt men het teveel aan groene stroom van die landen op in de vorm van groene stroom 
certificaten. En het gaat dus alleen maar om certificaten. De financiële middelen van de lokale besturen gaan dus 
eigenlijk naar andere landen en in ruil krijgen zij een groene sticker. En het is niet alleen de partij Groen, 
Greenpeace of de Bond Beter Leefmilieu die daarover al kritiek geuit heeft, maar ook Test Aankoop heeft hier in 
2016 al voor gewaarschuwd. Via die groene stroom certificaten gaat het eigenlijk om 'sjoemelstroom'. Eigenlijk is 
het grijze stroom die via zo'n certificaat wordt omgezet naar groene stroom. Raadslid Mieke Claesen vindt het 
heel belangrijk dat de gemeente Hoeselt aandringt bij het Vlaams Energiebedrijf (VEB) om de herkomst van deze 
groene stroom 100% Belgisch te maken. Dat betekent immers ook een duw in de rug voor de lokale productie van 
hernieuwbare energie en de bijhorende jobs. Er zijn ook al een aantal gemeenten in Vlaanderen waaraan het 
Vlaams Energiebedrijf (VEB) bevestigd heeft dat die gemeenten 100% groene stroom van eigen bodem krijgen. 
Het Vlaams Energiebedrijf (VEB) onderzoekt ook de mogelijkheden om nu ook in Limburg lokale groen stroom te 
kunnen aanbieden aan de Limburgse gemeenten. 
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Wat verder daarbij belangrijk is - volgens raadslid Mieke Claesen - is dat ook het Hoeseltse gemeentebestuur die 
lokale productie gaat faciliteren. En het gaat dan om zonnepanelen plaatsen, windturbines vergunnnen, enz. Nog 
niet zo heel lang geleden heeft het college van burgemeester en schepenen de aanvraag voor het plaatsen van 3 
windturbines op het grondgebied Hoeselt negatief geadviseerd. Raadslid Mieke Claesen vraagt of dit 
gemeentebestuur locaties op haar grondgebied ziet waar windturbines wel zouden kunnen. Wordt het 
overwogen om een windplan te maken? En kan de gemeente Hoeselt misschien de aanzet geven tot het 
oprichten van een coöperatieve of hier eventueel mee samenwerken zodat de Hoeseltse inwoners kunnen 
participeren in de windmolens? Hierdoor zou je meer draagvlak kunnen krijgen om windmolens te plaatsen. Dit 
gaat voor alle duidelijkheid niet om puur commerciële windmolens, maar om een windmolenproject waar men als 
buurt deel van kan uitmaken. Dan is men zeker dat het geld dient om 100% lokale groene stroom te produceren. 
Het geld blijft ook in de gemeenschap en komt ook terug naar de gemeenschap. Bovendien heeft men inspraak in 
die coöperatie. Raadslid Mieke Claesen verwijst hierbij naar het voorbeeld van de gemeente Eeklo. Die gemeente 
produceert op dit moment al meer dan 140% van de stroom die de inwoners nodig hebben via windenergie. Dus 
moest de gemeente Hoeselt vergunningen afleveren voor dergelijke windturbines dan zou het ook gemakkelijker 
zijn voor het Vlaams Energiebedrijf (VEB) om Hoeselt die 100% groene stroom te kunnen aanbieden. Hoeselt zou 
zo ook een hele stap vooruit zetten naar het behalen van de klimaatdoelstellingen. 
 
Raadslid Mieke Claesen wil dat de gemeente Hoeselt aandringt bij het Vlaams Energiebedrijf (VEB) om - van zodra 
het mogelijk is - 100% lokale groene stroom geleverd te krijgen.  
 
Schepen Bert Vertessen benadrukt - na het horen van dit pleidooi - dat hij enkel een goedkeuring vraagt om in te 
stappen in de samenaankoop van gas en elektriciteit. Raadslid Mieke Claesen heeft de voorbije jaren tot twee 
maal toe in het verslag van het college van burgemeester en schepenen kunnen lezen dat de fractie N-VA zich 
heeft verzet tegen het negatief advies in de aanvraag voor het plaatsen van windmolens. Die aanvraag om 
windmolens te plaatsen heeft finaal een negatief advies gekregen van het schepencollege, van het 
gemeentebestuur. De fractie Best Groen heeft dit gelezen, maar heeft de afgelopen 2 jaar verzaakt om dit aan te 
kaarten op de gemeenteraad via een toegevoegd agendapunt. Het ging in dit geval om windmolens op Hoeseltse 
bodem, om windmolens van de coöperatieve Ecopower. Daar konden mensen aan meedoen, daar konden 
mensen aandelen in kopen en dat was goed geweest voor het Hoeseltse klimaatplan. Maar nu zijn dat vijgen na 
Pasen. Hier ligt enkel de goedkeuring van de samenaankoop van gas en elektriciteit voor. 
 
Burgemeester Werner Raskin merkt op dat het gemeentebestuur voorheen - daar waar geen hinder was - reeds 
gunstige adviezen heeft gegeven voor windmolens. Denk daarbij aan het project tussen Romershoven en 
Diepenbeek waar er 3 of 4 windmolens gepland werden op het grondgebied Hoeselt. Daar heeft de gemeente 
Hoeselt wel degelijk een gunstig advies gegeven. Ook alle andere adviezen waren toen gunstig, maar dan is er 1 
fietser naar de Raad voor Vergunningsbetwistingen gestapt en het project is er niet gekomen. Het is dus zeker 
niet zo dat het schepencollege of de fractie VLD plus alle projecten negatief adviseert. Er zijn er ook geweest die 
positief geadviseerd zijn. Het bestuur is zeker voor windenergie, maar dan wel op de juiste plaatsen. 
 
 

11 Technische dienst - Aanbestedingsdossier voor de riolerings- en wegeniswerken in het kader van het 
Fluviusproject R001359 'Afkoppeling Schabos' - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het ontwerp voor de rioleringswerken in het kader van het Fluviusproject R.001359 
‘Afkoppeling Schabos’ unaniem goed. Het betreft het bestek en alle relevante bijhorende documenten zoals 
plannen, raming, technisch verslag, bestek, sloopopvolgingsplan, veiligheids- en gezondheidsplan, risicoanalyse 
nutsleidingen e.d. voor de aanleg van een afvalwaterriool, een pompstation en een drukriolering en het herstellen 
van de toegangsweg naar de oorspronkelijke toestand binnen de gehele projectzone. 
 
Het aanbestedingsdossier voor deze riolerings- en wegeniswerken komt voort uit de 
samenwerkingsovereenkomst tussen de gemeente Hoeselt en Fluvius met betrekking tot het Fluviusproject 
R001359 'Afkoppeling Schabos' (GR d.d. 29-08-2019). Fluvius stelde Geotec bv, Riemsterweg 117 te 3740 Bilzen 
aan als ontwerper voor de opmaak van het aanbestedingsdossier. 
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Fluvius treedt op als opdrachthouder en wordt aangeduid om in gezamenlijke naam bij plaatsing van de opdracht 
als opdrachtgevend bestuur (opdrachtgever) op te treden. De opdracht wordt gegund ingevolge openbare 
procedure, met als enig criterium de laagste prijs. De totale kostprijs van het project wordt geraamd op 
1.307.668,25 EUR excl. btw met een gemeentelijk aandeel van 72.535,00 EUR excl. btw of 87.767,35 EUR incl. 
btw. 
 
 

12 Technische dienst - Aanbestedingsdossier voor de riolerings- en wegeniswerken in het kader van het 
Fluviusproject R/003849 'Nieuwe Baan, Haamstraat en Molenbroekstraat' - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het ontwerp voor de riolerings- en wegeniswerken in het kader van het Fluviusproject 
R/003849 'Nieuwe Baan, Haamstraat en Molenbroekstraat' unaniem goed. Het betreft het bijzonder bestek met 
de administratieve en de technische bepalingen, de plannen, de raming, het veiligheids- en gezondheidsplan, e.d. 
voor de aanleg van een gescheiden rioleringsstelsel met afkoppeling en aansluiting op de riolering in de Nieuwe 
Baan, Haamstraat en Molenbroekstraat en met de aanpassing van het wegdek in de Nieuwe Baan in belang van 
de veiligheid en het herstel van het wegdek in de overige straten. De opdracht omhelst ook de aanleg van een 
erosiebekken in de Molenbroekstraat, de uitgraving van een gracht in het kader van de gekende 
erosieproblematiek en een algemene verledding van de straatverlichting. 
 
Het aanbestedingsdossier voor deze riolerings- en wegeniswerken komt voort uit de 
samenwerkingsovereenkomst tussen de gemeente Hoeselt en Fluvius met betrekking tot het riolerings- en 
wegenisproject R/003849 'Hoeselt Nieuwe Baan, Haamstraat en Molenbroekstraat' (GR 29/03/2018). Fluvius 
stelde Evolta, Damstraat 220 te 9180 Moerbeke aan als ontwerper voor de opmaak van het aanbestedingsdossier. 
 
Fluvius treedt op als opdrachthouder en wordt aangeduid om in gezamenlijke naam bij plaatsing van de opdracht 
als opdrachtgevend bestuur (opdrachtgever) op te treden. De opdracht wordt gegund ingevolge openbare 
procedure, met als enig criterium de laagste prijs. De totale kostprijs van het project wordt geraamd op 
1.856.693,45 EUR excl. btw met een gemeentelijk aandeel van 443.731,27 EUR excl. btw of 536.914,84 EUR incl. 
btw. 
 
Schepen Bert Vertessen licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt wat er met de bestaande wegversmallingen op de Nieuwe Baan zal gebeuren. Hij 
hoort schepen Bert Vertessen spreken van verkeersplateaus en vermoedt dat die er extra bij zullen komen. Maar 
worden de bestaande wegversmallingen in de weg geïntegreerd of blijven dit oplegeilandjes zoals die er nu 
liggen? 
 
Schepen Bert Vertessen antwoordt dat er voor hetzelfde systeem gekozen zal worden als bij het project in 
Schalkhoven. Dit zijn opbouwelementen die toelaten om aanpassingen te doen - bijzetten of verzetten - mochten 
ze niet volstaan om de snelheid eruit te halen. Daarvoor is ook geopteerd bij het project in Schalkhoven om te 
kunnen inspelen op de situatie mocht het slalommen niet helpen aan de snelheid. Er kan dan alsnog gekozen 
worden voor het 'poorteffect' en de elementen kunnen ook zonder veel aanpassingswerken verplaatst of 
verlengd worden. De verkeersplateaus van hun kant worden telkens voorzien op stukken waar een 
ruilverkavelingsweg of een zijstraat uitkomt. Daar wordt het kruispunt dus verhoogd om de snelheid eruit te 
halen. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of er ook iets extra gedaan zal worden voor de fietsers. Hij vindt dat er eigenlijk 
een vrijliggend fietspad zou moeten komen, maar vermoedt dat dit er niet zal inzitten. 
 
Schepen Bert Vertessen geeft aan dat er fietssuggestiestroken zullen komen en de fietsers zullen achter de 
geleiders door kunnen. Maar dat is enkel voorzien tot aan de laatste woning. Voor het stuk van aan de Nieuwe 
Baan boven tot aan de gewestweg N730 is nog niets voorzien. 
 
Raadslid Serge Voncken noemt dit dan toch wel een aandachtspunt. Is dit nu niet de geschikte gelegenheid om 
dat aan te pakken? Daar komt toch ook gescheiden riolering? 
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Schepen Bert Vertessen verduidelijkt dat dit tracé geen deel uitmaakt van het project. De afwatering van de 
laatste woningen - bovenaan - zal via de gewestweg N730 gebeuren en daar tussenin liggen enkel wat velden. 
Schepen Bert Vertessen geeft nog mee dat hij het idee om daar vertragende elementen te voorzien wel op de 
gemeentelijke verkeerscommissie zal agenderen. Hij wil op die manier de zogenaamde 'startbaan' eruit halen. 
Want van zodra ze daar uit de bebouwde kom komen richting de gewestweg N730 nemen voertuigen vaak heel 
wat snelheid en op zo'n smalle weg kan dat voor fietsers nogal beangstigend zijn. Die opmerking kwam ook 
duidelijk naar voren op de infovergadering met de buurtbewoners. 
 
Raadslid Serge Voncken stelt voor om - toch zeker voor dat gedeelte - een gescheiden fietspad te voorzien. Hij zal 
dat voorstel bij gelegenheid toevoegen aan de agenda van de gemeenteraad. 
 
Schepen Bert Vertessen merkt op dat daarvoor wel onteigeningen nodig zouden zijn. Zelfs de bermen zijn daar 
momenteel geen openbaar domein. Het wegprofiel is er zeer smal. 
 
Raadslid Jasper Goffin meent dat het verharde gedeelte daar toch behoorlijk breed is. 
 
Schepen Bert Vertessen spreekt dit toch enigszins tegen. Bij het kruisen van landbouwverkeer is het er zeker niet 
overdreven breed. Schepen Bert Vertessen zal dit echter agenderen op de verkeerscommissie zoals ook beloofd 
aan de buurtbewoners van de Nieuwe Baan. Er zal bekeken worden wat er kan gedaan kan worden om de 
snelheid eruit te halen. Fietsuggestiestroken alleen zullen - op het stuk tot aan de gewestweg N730 - niet helpen. 
Er zullen allicht ook elementen moeten komen. Dat zal moeten blijken. Wordt vervolgd. 
 
Burgemeester Werner Raskin merkt tot slot op dat er toekomstig nog een bijkomende maatregel komt om de 
snelheid te beperken en dat is de toepassing van het GAS-reglement. Zoals geweten doet de gemeente Hoeselt 
momenteel GAS 1, GAS 2 en GAS 3. GAS 4 komt er nu aan en GAS 5 binnen maximaal 2 jaar. Het 
gemeentebestuur zal vanaf dan zelf in iedere deelgemeente kunnen bekijken waar er te snel gereden worden en 
daar snelheids- en trajectcontroles kunnen doen. Daarmee zal de snelheid gegarandeerd omlaag gehaald kunnen 
worden en dan zal het gedaan zijn met daar iets sneller te rijden omdat het eigenlijk altijd prijs zal zijn. De eerste 
vergaderingen hierover hebben al plaats gevonden. Het bestuur is hier mee bezig. Er is nog bijkomend overleg 
nodig. Zo wordt er bekeken hoe dit precies gedaan kan worden. Ook de stad Bilzen heeft al een 10-tal trajecten 
doorgegeven en Hoeselt zal zich hierbij aansluiten. Dankzij de GAS-boetes die de gemeente Hoeselt in de 
toekomst dan zelf zal moeten innen zal de veiligheid in de deelgemeenten of tussen de deelgemeenten - op 
verschillende locaties die nog bepaald moeten worden - verhoogd worden. Met de GAS-boetes zal de snelheid 
van het verkeer in Hoeselt gegarandeerd omlaag gebracht kunnen worden. 
 
 

13 Secretariaat (gemeente) - Nuhma cvba - Vervanging plaatsvervangend afgevaardigde algemene 
vergaderingen voor de legislatuur 2019-2024 - Goedkeuring 

 
Agendapunt 13 staat in het teken van de aanduiding van afgevaardigden in de bestuursorganen van 
intergemeentelijke samenwerkingsverbanden of verenigingen waar de gemeente Hoeselt deel van uitmaakt. De 
gemeenteraad beslist om bij de behandeling van dit punt geen gebruik te maken van een stembrief. De 
gemeenteraad verklaart zich unaniem akkoord met de voorgedragen kandidaat en dit zonder stemming. 
 
R. Moesen, gemeenteraadslid, wordt met unanimiteit aangesteld als plaatsvervangend afgevaardigde van de 
gemeente Hoeselt in het Limburgs Klimaatbedrijf - Nuhma cvba en dit voor de legislatuur 2019-2024. 
 
De gemeenteraad d.d. 21 februari 2019 stelde B. Vertessen, schepen, aan als afgevaardigde voor de gemeente 
Hoeselt bij Nuhma cvba, met als plaatsvervanger R. Coenegrachts, gemeenteraadslid, en dit voor de legislatuur 
2019-2024. Dhr. R. Coenegrachts wordt vanaf heden als gemeenteraadslid vervangen door mevr. R. Moesen. Via 
een schrijven d.d. 7 mei 2021 nam dhr. R. Coenegrachts ontslag als gemeenteraadslid. 
 
 

14 Secretariaat (gemeente) - Nuhma cvba - Agenda algemene vergadering van 7 juni 2021 en bepaling 
mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 
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De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Nuhma cvba op 7 juni 2021 unaniem goed. 
 
De afgevaardigden, B. Vertessen (titularis) en R. Moesen (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, worden gemandateerd om een positieve stem uit te brengen. 
 
 

15 Secretariaat (gemeente) - Intercommunale vereniging voor hulp aan Gehandicapten in Limburg (IGL) - 
Vervanging afgevaardigde algemene vergaderingen voor de legislatuur 2019-2024 - Goedkeuring 

 
Agendapunt 15 staat in het teken van de aanduiding van afgevaardigden in de bestuursorganen van 
intergemeentelijke samenwerkingsverbanden of verenigingen waar de gemeente Hoeselt deel van uitmaakt. De 
gemeenteraad beslist om bij de behandeling van dit punt geen gebruik te maken van een stembrief. De 
gemeenteraad verklaart zich unaniem akkoord met de voorgedragen kandidaat en dit zonder stemming. 
 
R. Moesen, gemeenteraadslid, wordt met unanimiteit aangesteld als afgevaardigde van de gemeente Hoeselt in 
de Intercommunale vereniging voor hulp aan Gehandicapten in Limburg (IGL) en dit voor de legislatuur 2019-
2024. 
 
De gemeenteraad d.d. 21 februari 2019 stelde R. Coenegrachts, gemeenteraadslid, aan als afgevaardigde voor de 
gemeente Hoeselt bij IGL, met als plaatsvervanger J. Schoefs, schepen, en dit voor de legislatuur 2019-2024. Dhr. 
R. Coenegrachts wordt vanaf heden als gemeenteraadslid vervangen door mevr. R. Moesen. Via een schrijven d.d. 
7 mei 2021 nam dhr. R. Coenegrachts ontslag als gemeenteraadslid. 
 
 

16 Secretariaat (gemeente) - Intercommunale vereniging voor hulp aan Gehandicapten in Limburg (IGL) - 
Agenda algemene vergadering van 24 juni 2021 en bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - 
Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van IGL op 24 juni 2021 unaniem goed. 
 
De afgevaardigden, R. Moesen (titularis) en J. Schoefs (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, worden gemandateerd om een positieve stem uit te brengen. 
 
 

17 Secretariaat (gemeente) - Limburg.net - Agenda algemene vergadering van 23 juni 2021 en bepaling 
mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Limburg.net op 23 juni 2021 unaniem goed. 
 
De afgevaardigden, H. Berx (titularis) en M. Vanroy (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, worden gemandateerd om een positieve stem uit te brengen. 
 
 

18 Secretariaat (gemeente) - Kleine Landeigendom - Agenda algemene vergadering van 27 mei 2021 en 
bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Kleine Landeigendom op 27 mei 2021 
unaniem goed. 
 
De afgevaardigden, W. Raskin (titularis) en L. Werelds (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, worden gemandateerd om een positieve stem uit te brengen. 
 
 

19 Secretariaat (gemeente) - EthiasCo cvba - Agenda algemene vergadering en bepaling mandaat 
gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 
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De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van EthiasCo cvba unaniem goed. De algemene 
vergadering zal ook dit jaar vanwege de covid-19-maatregelen georganiseerd worden met behulp van de techniek 
om op afstand te stemmen en dit tegen uiterlijk woensdag 30 juni 2021. 
 
De afgevaardigden, M. Bamps (titularis) en W. Raskin (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, worden gemandateerd om een positieve stem uit te brengen. 
 
 

20 Secretariaat (gemeente) - Vlaamse Vervoermaatschappij De Lijn - Agenda algemene vergadering en 
bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van de Vlaamse vervoermaatschappij De Lijn 
unaniem goed. De vergadering zal plaatsvinden via conference call en middels een digitale stemming. 
 
De afgevaardigden, J. Boulet (titularis) en B. Vertessen (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op deze 
vergadering zullen vertegenwoordigen, worden gemandateerd om een positieve stem uit te brengen. 
 
 

21 Secretariaat (gemeente) - Interlokale Vereniging Plaatselijke Groep Haspengouw - Jaarverslag en 
jaarrekening 2020 - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt het jaarverslag en de jaarrekening 2020 van de Interlokale Vereniging Plaatselijke Groep 
Haspengouw unaniem goed. 
 
 

22 Secretariaat (gemeente) - Bekrachtiging burgemeestersbesluit tot het organiseren van de OCMW- en 
gemeenteraad van 27 mei 2021 in GC Ter Kommen met beperkt publiek - Goedkeuring 

 
Op vraag van burgemeester Werner Raskin bekrachtigt de gemeenteraad het burgemeesterbesluit d.d. 18 mei 
2021 waarin werd beslist om de zitting van de gemeenteraad van 27 mei 2021 te laten plaatsvinden in GC Ter 
Kommen met een beperking van het bezoekersaantal. De fysieke vergadering is toegankelijk voor publiek en pers 
rekening houdend met de huidige coronamaatregelen en social distancing. 
 
 

23 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 29 april 2021 - Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 29 april 2021, opgemaakt onder 
verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 20u50. 


